
Protokół Nr 25/2020

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 13 listopada 2020r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID-19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1.
2.
3.
4.
5.

Artur Juhnke - Przewodniczący;
Lucyna Pająk - Zastępca Przewodniczącego;
Barbara Szlezer - Członek;
Leszek Kąkol - Członek;
Robert Sieg - Członek

oraz zaproszony gość Przewodniczący Rady Miejskiej Franciszek Lesinski

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Artur Juhnke, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1. Otwarcieposiedzeniaiprzyjęcieporządku;
2.
3.
4.

Opinia w "sprawie propozycji'wysokości stawek podatków i opłat lokalnych na 2021r.;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie propozycje wysokości stawek podatków
lokalnych na 2021 r. przegłosowane uprzednio podczas posiedzenia Komisji Budżetu i Handlu
z udziałem pozostałych radnych w dniu 9 listopada 2020r.

Ad.3. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu październiku br.

Ad.4. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Juhnke podziękował radnym za w%czenie się w akcj (, wywieszenia tablic informacyj nych
na terenie miasta;

- Pani Szlezer poinformowała, że7 Komisja (światy (...) Rady Miejskiej zwróciła się z
wnioskiem o wystąpienie do Komendy Powiatowej Policji o prowadzenie systematycznego
patrolowania terenu targowiska miejskiego, Placu Przyjaźni, mola, a także terenu przed
budynkiem Centrum Aktywności Społecznej. Komisja zasygnalizowała, że w tych miejscach
w godzinach wieczornych grupuje się młodzież, co może sprzyjać przenoszeniu koronawirusa.
Pan Lesinski powiedział, że porozmawia w sprawie tego wniosku z Burmistrzem;
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- Pan %kol zaproponował wypracowanie apelu w sprawie poszanowania praw kobiet w
związku z wyrokiem Trybunału Konstytucyjnego, nadmienił że takie apele wypracowały

?niektóre rady gmin np. we Włocławku. Pan Juhnke zasugerował, aby ten temat poruszyć na
spotkaniu klubu radnych. Pan Lesinski zasugerował natomiast, aby wstrzymać się z tym
tematem do zakończenia pandemii.

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodnicz4cy zakończył obrady.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. Artur Juhnke - Przewodniczący

2. Lucyna Pająk - Z -ca Przewodniczącego

3. Leszek Kąkol - Członek

4. Robert Sieg - Członek

5. Barbara Szlezer - Członek

I) ołował:
zDix
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